

民族晨彩 设计融合 活态传承

Ethnic Morning Color Design Integration and Living Communication Inheritance



THE LIBRARY OF INHERITANCE AND INNOVATION OF MINORITY CLOTHES

少數民族服裝與服飾 傳承與創新資源庫

"第四季 | 有了 Slowstitch 的扎染作品,再也不愁没灵感! "Season 4 | With Slowstitch's tie-dye works, you'll never worry about being inspired again!

Slowstitch 是一个来自泰国清迈的手工品牌,植物染色是他们坚持的染色方法,同时也融合了扎染和日本刺子的技术。他们用创新的现在方式做出出色的布料,来表达对人类触感的尊重。

Slowstitch is a handmade brand from Chiang Mai, Thailand. Plant dyeing is their insistent dyeing method, which also combines tie-dyeing and Japanese thorn technology. They make excellent fabrics in innovative ways to show respect for human touch.



在这个快速发展的现在社会大环境里,一些珍贵的、神圣的东西被逐渐丢失,手工技艺的自豪感也在慢慢消失。为了坚持这些有价值的事情,Slowstitch 的产品都是手工制作。因为是手工制作,所以产品的细节里既透露着自然的美,也包含了手作的不完美;既有人性中光鲜的一面,也有复杂黑暗的一面。所以,每一件产品都像是在和看到它的人们讲着一段很有深意的故事。这是工业生产的产品做不到的。

In this rapidly developing social environment, some precious and sacred things are gradually lost, and the pride of handicrafts is gradually disappearing. Slowstitch products are handmade to keep up with these valuable things. Because it is handmade, the details of the product reveal not only the beauty of nature, but also the imperfection of handmade work; both the bright side of human nature and the complex and dark side. So, every product seems to be telling a profound story to people who see it. This is something industrial producers cannot do.



下面,就来欣赏 Slowstitch 的作品吧,相信你会从中得到很多启发!

Now, let's enjoy Slowstitch's work. I believe you will get a lot of inspiration from it!



















































































